
Rada Miejska                                                                                             

w Nowym    Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXXIX/2013 

z XXXIX-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 19 

listopada 2013 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 , a zakończono o godz. 16:50. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu). 

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Miasta - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza - Damian Artuszewski 

- Skarbnik Miasta - Aneta Gołębiowska 

- Sekretarz Miasta – Krzysztof Widźgowski 

- Adwokat – Tomasz Kwiatkowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Grzegorz Orzeł, Dariusz Sobaszkiewicz.  

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad.               

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII-mej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

    Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2013-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w  

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu  

    Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2013. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę bądź w najem na okres powyżej 3 lat w  

      trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność lub pozostających w  

      użytkowaniu wieczystym Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 
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11. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

12. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

14. Zakończenie sesji. 

 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XXXIX-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady 

są prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radną – Z. 

Wilbrandt, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 

radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radną – Z. Wilbrandt na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XXXIX-tej sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 

Protokół z XXXVIII-mej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  

Sekretarz obrad XXXVIII-mej  sesji – radny J. Szczepański nie zgłosił uwag do protokołu.  

Pozostali radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z  XXXVIII-mej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty 

jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) . 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Na pytania radnych odpowiedzi udzielił Burmistrz – J. Blank. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 
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Ad. pkt. 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radna – M. Czernysz 

Zapytała : 

- kto wydaje pozwolenie na gry na automatach,  

- jaka jest ich ilość na terenie miasta? 

- spowodowania, aby policja i straż miejska sprawdzała czy młodzież zamiast w szkole nie 

spędza czasu na grze na automatach. 

Radny – K. Hoppe 

- braku możliwości zapoznania się z informacjami n)t staży organizowanych przez MOPS na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego, która przekierowuje na stronę internetową MOPS, 

która z kolei jest nieaktywna. 

- spowodowania, aby utworzone wysepki na ul. Wojska Polskiego w kierunku ul. 

Jagiellońskiej nie stanowiły kolizji dla ciągników i samochodów ciężarowych z 

oznakowaniem drogowym.  

Radny – P. Jankowski 

- w jaki kierunku  zamierza się modernizować Miejskie Centrum Kultury? 

- jaki został przyjęty termin usunięcia usterek przy przebudowie ul. Kazimierza Wielkiego? 

Radny – M. Kubacki 

-usunięcia przyczyny gromadzenia się wody przy ul. Ks. Alfonsa Mechlina na skutek 

podwyższenia nawierzchni asfaltowej przy ul. Jagiellońskiej. 

Ad.pkt.7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/179/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Miasto Lubawskie na lata 2013-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”)   podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIX/225/2013 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji – 

- J. Oelberg.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
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Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na rok 2013. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIX/226/2013 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 przeciwnym   podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIX/227/2013 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji – 

- K. Hoppe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę bądź w najem na okres powyżej 3 lat w  

trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność lub pozostających w  

użytkowaniu wieczystym Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIX/228/2013 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 11 

Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Deja odczytał pisma: 

- Naczelnika Urzędu Skarbowego, 

-Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim,  

- Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, 

skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie oświadczeń 

majątkowych za rok 2012. 

Pisma stanowią zał. nr 8-10 do protokołu. 

Ad. pkt. 12 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili informacje o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów - Jarosław Oelberg, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 

Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski 
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Ad. pkt. 13 

Na zapytania radnych odpowiedzi udzielili: 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank 

-  ustawa o grach hazardowych reguluje  jakie gry  mogą być dopuszczone. Nie ma tu 

kompetencji Burmistrza. Podlegają Urzędowi Skarbowemu, Urzędowi Celnemu i są 

przedmiotem zainteresowania  organów ścigania. Podmiot prowadzący działalność 

gospodarczą wynajmuje lokal i my do tego nic nie mamy.  

-  przekierowaniem  informacji n)t staży organizowanych przez MOPS zajmę się jutro rano. 

Z-ca Kierownika MOPS – D. Andrzejewski 

- informacja jest zawarta na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i jest przekierowana do 

oficjalnego informatora - BIP. Problem techniczny wynika z dostosowania się do osób 

niepełnosprawnych.  

Burmistrz – J. Blank 

- odnośnie skrzyżowania  ul. Wojska Polskiego/Jagiellońska GDDKiA nie uzgadnia z nami 

spraw dotyczących dróg. Zgłosimy zastrzeżenia, że jest kolizja z oznakowaniem. 

- inwestycja  przy ul. Jagiellońskiej nie jest jeszcze dokończona. Będzie jeszcze wykonane 

obniżenie do kratki ściekowej – burzówki. 

Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 

-odnośnie orientacyjnego zakresu modernizacji budynku Miejskiego Centrum Kultury: 

 dostosowanie budynku do osób niepełnosprawnych poprzez  zainstalowanie szybu, 

dostosowanie  do wymogów w zakresie norm p.poż., poprawa komunikacji  budynku, 

remont kapitalny wszystkich pomieszczeń, poprawa wydajności energetycznej poprzez 

montaż stolarki okiennej i drzwiowej, ocieplenie z zewnątrz i dachu, przebudowa 

pomieszczeń przeznaczonych do działalności kulturalnej, 

- odnośnie terminu usunięcia usterek przy przebudowie ul. Kazimierza Wielkiego ustalonego 

podczas odbioru zadania: do 30.11.2013 r. : wpusty uliczne , studnie rewizyjne kanalizacji 

deszczowej, sanitarnej należy uszczelnić, obrobić, włazy żeliwne należy ustawić zgodnie z 

kierunkiem jazdy; sieć sanitarną, deszczową należy oczyścić, na całej długości drogi wypełnić 

szczeliny miałem kamiennym i zagęścić z użyciem wody, należy wyregulować i uszczelnić 

studnie teletechniczne, naprawić oświetlenie uliczne; do 31.05.2013 r.: należy uzupełnić, 

naprawić elewację na istniejących budynkach, w przypadku obniżenia poziomu chodnika w 

stosunku do pierwotnego poziomu; schody do budynku jednego z właścicieli posesji należy 

przebudować zgodnie z jego wytycznymi , wymienić uszkodzone krawężniki- 7 szt. 

Ustanowione zostało finansowe zabezpieczenie usunięcia wad na okres 3 lat. 
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Ad.pkt.16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXXIX-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Sekretarz obrad                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                                                  

Zofia Wilbrandt                                                                                    Marcin Deja 

 

 

 

 

 


